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AGENDA 

 
1. Goedkeuring vorig verslag 
2. Evaluatie UiT katern, begeleid door collega’s van toerisme / UiT 
3. Evaluatie vernieuwd retributiereglement 
4. Brief van de Cultuurraad aan het college ivm besparingen 
5. Subsidiedossier gemeenschapsvormende culturele projecten 

o Samenwerking Octave, koren, muziekacademie ikv Kerstconcert 
o Samenwerking harmonies VNA en Xaverianen + 2 Nederlandse harmonies 

6. Gevolgen van de bezuinigingen op Vlaams niveau in Turnhout 
7. De toekomst van de Warande 
8. Evaluatie openingsweekend 
9. Stand van zaken jongerenwerking 
10. Turnhout in Steen 
11. Rondvraag 

 
1. GOEDKEURING VORIG VERSLAG 

Het verslag van de bijeenkomst van 8 september 2014 wordt goedgekeurd. 
 

2. EVALUATIE UIT KATERN, BEGELEID DOOR COLLEGA’S VAN TOERISME / UIT 
Kristien Sysmans en Joke De Decker, medewerkers toerisme / UiT presenteren de “UiT”-werking. 
Als bijlage vindt u de presentatie. 
Na de voorstelling werd de focus gelegd op een evaluatie van het UiT-magazine. 
 

3. EVALUATIE VERNIEUWD RETRIBUTIEREGLEMENT 
Eind 2013 keurde de gemeenteraad het retributiereglement ‘op de tijdelijke inname van het openbaar domein en 
het ontlenen van materialen bij evenementen’ goed. Dit betekent dat het stadsbestuur sindsdien een vergoeding 
vraagt voor administratieve en logistieke ondersteuning, voor de tijdelijke inname van openbaar domein en voor 
het gebruik van materialen. Hierbij worden er twee tarieven gehanteerd. Eén tarief voor Turnhoutse verenigingen, 
openbare buurtinitiatieven en braderieën. En een ander tarief voor bedrijven, particulieren en alle aanvragers die 



niet onder het vorige tarief vallen. Er zit een merkelijk verschil tussen beide tarieven in het voordeel van de eerste 
groep. 
 
Het reglement wordt nu geëvalueerd. Vanuit de Cultuurraad is er geen weet van opmerkingen over dit reglement. 
Mogelijks is dit een teken dat de verenigingen dit als een billijk reglement accepteren. 
 
Nico meldt dat een van de gevolgen van dit reglement is dat de aanvragen voor het ontlenen van materialen per 
activiteit daalt, wat concreet betekent dat er meer wordt nagedacht over welke materialen er effectief nodig zijn 
om een activiteit te organiseren. Er is geen daling van het aantal activiteiten merkbaar. 
 
Vanuit de Cultuurraad komen volgende aanvullingen: 

- Is er een zicht op het aantal en soort evenementen dat mogelijks niet wordt aangevraagd? 
- Er wordt voor gepleit om in het oog te houden of er mogelijkheden zijn om de retributies die nu 

gehanteerd worden terug te schroeven. 
 

4. BRIEF VAN DE CULTUURRAAD AAN HET COLLEGE IVM BESPARINGEN 
In juni bezorgde de Cultuurraad een brief aan het College met de vraag om dringend een rechtzetting van de 
toelagen te doen om de werking van Cultuurraad én Forum Cultuur te kunnen bestendigen. Deze brief is 
ondertussen op het College geplaatst en zal besproken worden. 
 

5. SUBSIDIEDOSSIER GEMEENSCHAPSVORMENDE CULTURELE PROJECTEN 
a. Samenwerking Octave, diverse koren, academie ikv Kerstconcert 

De Cultuurraad geeft positief advies over het ingediende project. 
 

b. Samenwerking harmonies VNA en Xaverianen + 2 Nederlandse harmonies 
De Cultuurraad vraagt een nota ter verduidelijking van het dossier en geeft een mandaat aan 
de voorzitters om het dossier verder op te volgen. 
 

6. GEVOLGEN VAN DE BEZUINIGINGEN OP VLAAMS NIVEAU IN TURNHOUT 
Nico heeft op basis van de informatie die reeds werd vrijgegeven over de besparingen op Vlaams niveau een 
overzicht gemaakt van de financiële gevolgen voor Turnhout. De meeste betrokkenen hebben hier officieel nog 
geen bericht van ontvangen. 
 
Wat het lokaal cultuurbeleid betreft is er een besparing voorzien van 5 procent op de subsidiëring van de drie 
Vlaamse Beleidsprioriteiten (cultuurcoördinatie, bibliotheek en cultuurcentrum). Dit percentage zal afgehouden 
worden van volgende bedragen: Cultuurcoördinatie 102 000 euro; Bibliotheek 670 000 euro, Cultuurcentrum 435 
000 euro. 
 
Voor de organisaties die een werkingssubsidie krijgen vanuit het kunstendecreet is er een besparingspercentage 
van 7.5 procent voorzien. Getroffen organisaties in Turnhout zijn: Het Gevolg, Storm op Komst, Kunst in Zicht, 
Mooov, Stripgids en AR-TUR. Dit richtpercentage moet nog geconcretiseerd worden. Er doen geruchten de ronde 
dat besparingen mogelijks lager zouden zijn voor die organisaties die zich op jongeren focussen. 
 
Jef vult aan dat de sociaal-culturele verenigingen op een besparing van 5.18 procent moeten rekenen. Voor 
vormingplus komt dit neer op een besparing van ca 30 procent op 3 jaar tijd.  
 
De bewegingen blijven gespaard in deze besparingsoefening. 
 

7. DE TOEKOMST VAN DE WARANDE 
Burgerbeweging De Koep organiseerde op donderdag 9 oktober een debat / gespreksavond over de toekomst 
van de Warande waarbij de verschillende betrokken bestuursniveaus aanwezig waren: Schepen Wittebolle (stad 
Turnhout), gedeputeerde Bellens (provincie Antwerpen), An Moons (kabinet Gatz). NVA-parlementslid Kris Van 
Dyck was ook aanwezig. Als bijlage het artikel dat daags na het debat in de Gazet van Antwerpen verscheen. 

 
8. EVALUATIE OPENINGSWEEKEND 



 
 

9. STAND VAN ZAKEN JONGERENWERKING 
Dit punt wordt verschoven naar de volgende bijeenkomst van de Cultuurraad. 
 

10. TURNHOUT IN STEEN 
De beelden van Turnhout in Steen zullen een plaats krijgen in de “natuurgaard De Wending”. Dit is een nieuw 
park in het gebied tussen De Wending, AZ Sint Elisabeth en de Parklaan. De plannen voor het park worden nu 
getekend en streefdoel is om de heraanleg te starten in het voorjaar. 
 

11. RONDVRAAG 
- Peter vraagt om een stand van zaken over de UiT-pas te krijgen op de volgende Cultuurraad. 
- Wim zou graag meer informatie hebben over de toekomstplannen van de bibliotheek: zowel wat betreft 

de globale visie als de bundel van eisen die in opmaak is om aan een architect te bezorgen. 
- Nico meldt dat er vanuit Ruimtelijke Ordening wordt gevraagd of er vanuit de Cultuurraad een (of 

meerdere) kandidaten kunnen worden afgevaardigd voor de GECORO, de Gemeentelijke Commissie 
Ruimtelijke Ordening. De GECORO komt in principe elke eerste donderdag van de maand samen. Als 
er geen agendapunten zijn, vervalt de vergadering. Op de GECORO worden alle stadsprojecten met 
impact besproken.  
Suggesties voor kandidaten bezorg je voor 22 oktober aan Nico.  

- De werkingssubsidies voor de sociaal-culturele verenigingen en kunstenverenigingen worden op dit 
moment verwerkt. Op de volgende Cultuurraad geven we een overzicht. 

 


